



## Xiaoman PANG

**Attorney at Law**

**Inter Vivos, PLLC**

**Office Location:**

**1326 E Vistawood Drive**

**Houston, TX 77077**

**801-477-1570**

**[Xiaoman@intervivosplan.com](mailto:Xiaoman@intervivosplan.com)**

**Practice Group:**

**International Planning**

**Licensed in:**

**France**

**Alma Mater:**

**University of Paris I Panthéon**

# INTERNATIONAL COUNSEL

Xiaoman PANG has been practicing as an attorney since 1996. She specialises in private equity transactions (mergers and acquisitions, LBO, venture capital, financing and refinancing of acquisition) and acquired her experience within international law firms where she advised investment funds and financial institutions on some of the largest leveraged buy-out transactions in Europe, involving leading players in the buy-out/private equity market place. She also advised French industrial groups for their participation in infrastructure projects in China, as well as small and medium size corporations in creation of joint ventures.

With Pang & Associates, Xiaoman Pang advises international corporations and individuals in their investments in France, including business setup, transmission and acquisition and real estate projects. Through partnership with various boutique law firms, she offers a wide range of services to her clients.

Xiaoman Pang's collaboration with InterVivos focuses on international estate planning, assisting in particular French expatriates residing in the US and providing legally secured and tax efficient solutions for the management and transmission of their assets in their country of origin as well as in the US.

Being trilingual and possessing a multi-cultural profile, she brings to her clients both cultural and legal expertise. She strives to place the human being at the centre of each transaction, taking into account their aspirations and constraints, in order to provide practical and sustainable solutions.

Xiaoman PANG was born in China, and grew up in France. She graduated from the University of Paris I Panthéon Sorbonne, and holds two post graduate degrees respectively in international commercial law and in private law. She speaks French, English and Chinese.

*Please visit for more information:*





## Xiaoman PANG

**Attorney at Law**

**Inter Vivos, PLLC**

**Office Location:**

**1326 E Vistawood Drive**

**Houston, TX 77077**

**801-477-1570**

**[Xiaoman@intervivosplan.com](mailto:Xiaoman@intervivosplan.com)**

**Practice Group:**

**International Planning**

**Licensed in:**

**France**

**Alma Mater:**

**University of Paris I Panthéon**

# INTERNATIONAL COUNSEL

Xiaoman PANG exerce la profession d'avocat depuis 1996. Elle est spécialisée en opérations de private equity (fusions-acquisitions, LBO, capital risque, refinancement et refinancement d'acquisition) et a acquis son expérience au sein de cabinets internationaux où elle a conseillé des fonds d'investissement et institutions financières sur les plus importantes acquisitions en Europe, avec les principaux acteurs sur le marché du private equity. Elle a également assisté des groupes industriels français dans leur participation à des projets d'infrastructure en Chine, ainsi que des PME dans la création de joint-ventures.

Au sein du cabinet Pang & Associates, Xiaoman Pang conseille des sociétés internationales et des particuliers dans leurs investissements en France, par voie de création, de transmission ou d'acquisition d'entreprises, ou encore par acquisitions immobilières. Grâce au partenariat bâti avec plusieurs cabinets spécialisés, elle est à même de proposer une large gamme de services à ses clients.

La collaboration de Xiaoman Pang avec le cabinet américain InterVivos est axée sur la planification patrimoniale internationale. Elle assiste notamment les expatriés français aux Etats-Unis en leur apportant des solutions juridiquement sûres et fiscalement optimisées pour la gestion et la transmission de leurs actifs dans leur pays d'origine et aux Etats-Unis.

Trilingue et possédant un profil multi-culturel, elle est en mesure d'apporter à ses clients une expertise à la fois juridique et culturelle. Elle s'efforce de placer l'humain au centre de chaque dossier, tenant compte de ses aspirations et ses contraintes, afin de fournir des solutions pratiques et pérennes.

Xiaoman PANG est née en Chine et a grandi en France. Elle est diplômée de l'Université Paris I Panthéon Sorbonne, et est titulaire de deux Master II respectivement en droit du commerce international et en droit privé. Elle parle couramment le français, l'anglais et le chinois.

**Please visit for more information:**

